
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 17.02.2025 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: ORG.III.0002.2.2025 

 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

Szanowni Państwo,  

 

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1) Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 24.01.2024 roku odbyło się uroczyste otwarcie drogi i spotkanie z mieszkańcami 

Okunina. W spotkaniu Radę Miejską reprezentowali II Wiceprzewodnicząca Pani Izabela 

Wojewoda oraz radni Pan Arkadiusz Sowiński, Pan Piotr Bodnar, pan Piotr Miszkiewicz, Pan 

Wiesław Kołakowski. 

2. W dniu 31.01.2025 roku odbyło się Spotkanie Noworoczne Burmistrza Sulechowa z 

Mieszkańcami. Na spotkaniu Radę Miejską reprezentowała II Wiceprzewodnicząca Pani 

Izabela Wojewoda oraz radni Pan Michał Pilarz, Pan Artur Lepka, Pan Arkadiusz Sowiński, 

Pan Jacek Światły, Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Piotr Czuba, Pan Romuald Modrzyk, Pan Jerzy 

Rozynek, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Bernard Kamiński. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

3. W dniu 06.02.2025 roku w porcie rzecznym w Cigacicach odbyła się prezentacja nowej łodzi 

ratowniczej GR 490, która wzmocni działania Ochotniczej Straży Pożarnej Cigacice na Odrze. 

W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Izabela Wojewoda oraz radni Pani Ewa Gromiec, 

Pan Artur Lepka, Pan Arkadiusz Sowiński, Pani Karolina Szarłata, Pan Romuald Modrzyk, Pan 

Michał Pilarz, Pan Wiesław Kołakowski. 

4. W dniu 14.02.2025 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Miłosz Brodzikowski oraz radni Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Piotr Bodnar. 

5. Jednocześnie informuję, że w każdy piątek w godzinach 13:00 - 14:00 w Biurze Rady po 

uprzednim zawiadomieniu mieszkańców odbywają się dyżury Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

W okresie międzysesyjnym wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Uchwała Nr 17/2025 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej W Zielonej Górze z dnia 

15 stycznia 2025 r. stwierdzająca nieistotne naruszenie prawa uchwały Nr 0007.146.2024 Rady 

Miejskiej w Sulechowie z dnia 17 grudnia 2024 r. o zmianie uchwały budżetowej Gminy 

Sulechów na 2024 rok. Uchwałę przekazałem Państwu Radnym. 

2. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

terytorialnego za 2024 r. Sprawozdanie przekazałem Państwu Radnym oraz wprowadziłem do 

porządku obrad sesji w dniu 18 lutego 2025 r. 

3. Zapytanie Radnego Arkadiusza Sowińskiego w sprawie realizacji wniosków przedłożonych 

pod opiniowanie Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska. Zapytanie przekazałem 

Państwu Radnym oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

4. Skarga mieszkańca na bezczynność Burmistrza Sulechowa. Skargę przekazałem Państwu 

Radnym oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem przeprowadzenia postępowania 

wyjaśniającego. 

5. Interpelacja Radnego Arkadiusza Sowińskiego w sprawie zmiany organizacji ruchu w 

miejscowości Obłotne. Interpelację przekazałem Państwu Radnym oraz Panu Burmistrzowi z 

prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

6. Interpelacja Radnego Arkadiusza Sowińskiego w sprawie zmiany organizacji ruchu w 

miejscowości Kruszyna. Interpelację przekazałem Państwu Radnym oraz Panu Burmistrzowi z 

prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

7. Pisma właściciela oraz pracowników apteki "Ratuszowa" w Sulechowie. Pisma przekazałem 

Państwu Radnym. 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


